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Radna Rady Miasta

Wloclawek

Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wlocfawek

Szanowny panie prezydencie,

w imieniu mieszkaric6w osiedla Kazimierza Wielkiego zwracam sie z zapytaniem,
czy istnieje moiliwoSi wydzielenia z grunt6w bgdqcych w zasobach Gminy Miasta wloclawek
miejsca pod osiedlowe targowisko. Mieszkaricy jednego z najwiqkszych osiedri w mieicie
sygnalizuia podczas rozmdw ze mnq potrzebq istnienia targowiska, takiego jak np targowisKo
przy ulicy Kaliskiej.
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